
  
Utses att justera Pernilla Hallberg (C) 
Digital justering Digital justering  Paragrafer § 9 - § 14 
  
Sekreterare Andréa Kihl  
  
Ordförande Christina Nilsson  
  
Justerare Pernilla Hallberg  
  
 

Anslagsbevis 
Sammanträde Vänortskommittén 2024-04-16 
Förvaras hos Kommunledningskontoret  
Anslaget sätts upp  
Anslaget tas ner  
  
Ansvarig Annika Thorström 
  
Digitalt justerat  

 

  Protokoll 
Vänortskommittén 
2024-04-16 

 
Sammanträde Vänortskommittén 
Plats och tid Hedegärde plan 0, Stadshuset, kl. 17:00-18:45  
  
Ledamöter Pernilla Hallberg (C) 

Christina Nilsson ordförande (KD) 
Louise Åsenfors vice ordförande (S) 
Ulrika Lundström (V)   
Kari Leemloch (UP) 
 
 

Tjänstgörande ersättare Thomas Hesselroth (L) för Ralph Steen (L) 
 

Ersättare Eva Tillander (C)  
Eva-Lena Lundin (KD)   
 

Övriga Andréa Kihl, utredare 
 
 

  



 
  Protokoll 

Vänortskommittén 
2024-04-16 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 9 Dnr  

Upprop och val av justerare 
Sammanfattning 
Upprop förrättas och justerare utses.  
 

Beslut 
 
Vänortskommittén beslutar 
 
att utse Pernilla Hallberg till justerare. 
  
 

 
 
 
 
 
  



 
  Protokoll 

Vänortskommittén 
2024-04-16 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 10 Dnr  

Vänortskommitténs ekonomi  
Sammanfattning 
Ordförande går igenom vänortskommitténs ekonomi. Prognosen för helårsresultat 
förväntas bli nollresultat mot budget. Årets första prognos visar på ett litet överskott om 
+125 tkr, som förväntas upparbetas och jämnas ut under året till följd av kostnader 
tillhörandes den Vänortskonferens som Uddevalla Kommun står värd för under hösten 
2024.  
 
 

Beslut 
Vänortskommittén beslutar 
 
att notera informationen 
  
 
 
 
 
  



 
  Protokoll 

Vänortskommittén 
2024-04-16 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 11 Dnr  

Vänortskommitténs ungdomsutbyte 
Sammanfattning 
Ramnerödsskolan har börjat undersöka kolla vilka åtta ungdomar som ska delta i 
ungdomslägret i september.  Att just Ramnerödsskolans elever är de som får delta i 
ungdomsutbytet beror på att det är de som skulle ha åkt på utbytet i Okazaki men som 
nu ställts in.  
Vänortskommittén har budget för att skicka två ungdomar till Okazaki, vinnare av det 
internationella priset UF. 
Frågan lyfts om det gjorts någon utvärdering av vad ungdomsutbytet med vänorter i 
gymnasieskolan gett.  Diskussion förs om behovet av en sådan utvärdering.  

 

Beslut 
Vänortskommittén beslutar 
 
att notera informationen 
 
  
 
 
 
 
  



 
  Protokoll 

Vänortskommittén 
2024-04-16 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 12 Dnr KS/2024:83 

Vänortskommittén informerar om resor och möten 
Sammanfattning 
Sekreterarmöte Helsingfors 
Andréa Kihl ger en rapport från vänortssekreterarmötet i Helsingfors 9-11 april. Större 
delen av mötet rörde planering av konferensen i Uddevalla i september.  
 
Uddevalla med i Svinesunds kommittén  
Christina Nilsson och Louise Åsenfors ger en rapport från årsmötet för Svinesunds 
kommitteen den 12 april i Fredrikstad. De stora frågorna på mötet rörde hur kan vi 
minska utmaningarna med en gräns: ex tullar, gemensam arbetsmarknadsregion, 
infrastruktur etc.  
 

Beslut 
Vänortskommittén beslutar 
 
att notera informationen 
 
 
 
 
 
  



 
  Protokoll 

Vänortskommittén 
2024-04-16 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 13 Dnr KS/2023:234 

Vänortskonferens i Uddevalla 17-20 september 2024 
Sammanfattning 
Andréa Kihl och Christina Nilsson informerar om vänortskonferensen, preliminärt 
upplägg och inbjudan. Inbjudan skickas även till Jöhvi.  
 
 

Beslut 
Vänortskommittén beslutar 
 
att notera informationen 
 
  
 
 
 
 
  



 
  Protokoll 

Vänortskommittén 
2024-04-16 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 14 Dnr KS/2020:338 

Eventuellt vänortsutbyte med Culver City USA 
Sammanfattning 
Christina Nilsson informerar om att breven är skickade tillbaka till Culver city. 
Brevutbytet har uppskattats av alla deltagande skolor.  
Diskussion förs om Uddevallas vänort i North Ayrshire i Skottland, en 
vänortsförbindelse som är vilande för tillfället. I utvärdering av ungdomsutbytet bör 
man se över hur den vänortsförbindelsen kan utvecklas.   
 

 

Beslut 
Vänortskommittén beslutar 
 
att notera informationen 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

a31ae372-dd51-41d3-92a1-325e7ed27efb 

 

Elektroniska underskrifter 

Det här dokumentet har skrivits under elektroniskt av en eller flera personer 

Alla elektroniska underskrifter listas i signaturpanelen. De tio första underskrifterna listas även på den här sidan. 

Detta dokument med sina elektroniska underskrifter gäller som självständig handling och uppfyller krav på avancerade 

elektroniska underskrifter enligt eIDAS. 

Varje underskrift kan valideras med en PDF-läsare med stöd för signaturvalidering eller med SignPorts valideringstjänst. 

Andra valideringstjänster kan användas förutsatt att dessa uppfyller de tekniska kraven enligt internationella standarder. 

Om dokumentet skrivs ut på papper, eller om dokumentet ’skrivs ut’ till ett nytt PDF-dokument, följer de elektroniska 

underskrifterna inte med. Endast det elektroniskt underskrivna originaldokumentet går att validera. 
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